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Årsmötesprotokoll 
 

Protokoll fört vid Södra Bilsportförbundets årsmöte för 2023. 

Svedala Trade Center, den 24 februari 2024 kl. 13.00 

Närvarande 

Ombud från distriktets klubbar, Södra Bilsportförbundets styrelse, valberedningen samt övriga gäster. 

 

Parentation  

Carl-Erik Torphage, KS Klippans hedersordförande  

Esko Myllynen, Eldsjäl i KS Klippan 

Mikael Bercic, SMK Hörby 

Bengt Buhre, Tomelilla Motorklubb 

Carl Piper, Tomelilla Motorklubb 

 

Peggy Dicksdotter Hermansson, Svenska Bilsportsförbundet, visade en film om ”Folksporten som skapar 

världsmästare” och informerade om förbundets arbete inom politik, värdegrund, utbildningsplattformen, strategi 

2030 och Folkrace-appen. 

 

Årsmötets öppnande 

Ordförande i Södra Bilsportsförbundet, Magnus Månsson hälsade alla välkomna till årsmötet. 

§1 Upprop och fullmaktsgranskning samt fastställande av röstlängd 

Sekreterare Lotta Schönström gjorde upprop av klubbarna och anmälda ombud.  

Fullmakt från Dalby Motorklubb saknades, årsmötet beslutade att Kjell-Åke Hellquist får rösta för Dalby MK. 

15 klubbar med sammanlagt 43 röster var närvarande. 

Årsmötet fastställde röstlängden. 
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§2 Fastställande av föredragningslista 

Årsmötet fastställde föredragningslistan för mötet. 

 

§ 3 Fråga om mötets behöriga utlysande 

Lotta Schönström föredrog kallelsen till årsmötet. Inbjudan sändes ut 15/1–24 till klubbar och förtroendevalda. 16/1-

24 skickades en uppdaterad inbjudan ut till klubbar och förtroendevalda.  16/1-24 fanns inbjudan på facebook och 

hemsidan. Påminnelse skickades 5/2-24 till klubbar och förtroendevalda. Årsmöteshandlingar utan ekonomisk 

redogörelse med följebrev skickades till klubbar, förtroendevalda, och ombud och publicerades på hemsidan och 

facebook 17/2-24.   Årsredovisningar med ekonomiska handlingar skickades till klubbar, förtroendevalda och ombud 

samt fanns tillgängliga på hemsidan och facebook 22/2-24. 

Årsmötet beslöt att årsmötet var behörigen utlyst. 

 

§ 4 Val av ordförande och vice ordförande till mötet 

Årsmötet beslöt att välja Hans Järvestam (kommunpolitiker i Svedala) som ordförande till mötet och Claes G Elofsson 

till vice mötesordförande. 

Hans presenterade sig och tackade för förtroendet att leda distriktets årsmöte. 

 

§ 5 Val av sekreterare för mötet  

Årsmötet beslöt att välja Emma Rudnert till sekreterare för mötet. 

 

§ 6 Val av två protokolljusterare och två rösträknare för mötet 

Årsmötet beslöt att välja Lars Servin, SMK Hörby och Nathalie Pettersson, Osby MK till protokolljusterare. 

Årsmötet beslöt att välja Ingemar Kristensson, Svedala MK och Michaela Pettersson, Osby MK till rösträknare. 

 

§ 7 Södra BF:s verksamhets- och förvaltningsberättelse för föregående verksamhetsår. 

Hans Järvestam föredrog verksamhetsberättelsen. 

Årsmötet ifrågasatte varför Bilsportskonferens Syd har blivit mycket dyrare. Magnus förtydligade att 

miljöutbildningen för klubbarna kostade 40000 kr ingår i den samlade fakturan från Bilsportkonferens Syd. 

Lennart Nielsen förklarade att avgifter för Bilsportkonferens Syd 2024 kommer in föregående år eftersom anmälan 

och betalning sker i december. Dessa avgifter har tidigare inte flyttats fram i ekonomin. 

 

§ 8 Revisorernas berättelse för samma tid 

Revisor Carina Nilsson läser upp revisionsberättelsen. 

 

§ 9 Fråga om ansvarsfrihet för Södra BF:s styrelse  

Årsmötet beslöt att bevilja Södra BF:s styrelse ansvarsfrihet för det gångna året. 
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§ 10 Behandling av inkomna propositioner och motioner 

Hans Järvestam föredrog sju propositioner från förbundsstyrelsen angående stadgeändringar, två motioner från 

Västra BF, en motion från Södermanland/Västmanlands BF, en motion från Göteborgs BF samt en motion från 

Upplands BF. 

a) Proposition-Förbundsstyrelse-Stadgeändringar 1. 

Styrelsen föreslår årsmötet att tillstyrka propositionen. 

Kai Koivuranta begär ordet och föreslår att propositionen ska avstyrkas med motivering att SBF går in med pengar och 

därför vill man se ekonomiskt resultat innan förbundsmötet. Peggy Dicksdotter Hermanson svarar att RF jurist har 

granskat detta. Claes G Elofsson menar att RF har rekommenderat att stadgarna ska förnyas. 

Årsmötet beslutar att tillstyrka propositionen. 

b) Proposition-Förbundsstyrelse-Stadgeändringar 2. 

Styrelsen föreslår årsmötet att avstyrka propositionen med motivationen att styrelsen anser att man varje år måste 

säkerställa att ekonomin är i god ordning och att man kan rösta om ansvarsfrihet. 

Årsmötet beslutar att avstyrka propositionen. 

c) Proposition-Förbundsstyrelse-Stadgeändringar 3. 

Årsmötet beslutar att avstyrka propositionen. 

d) Proposition-Förbundsstyrelse-Stadgeändringar 4. 

Årsmötet beslutar att tillstyrka propositionen. 

e) Proposition-Förbundsstyrelse-Stadgeändringar 5. 

Styrelsen föreslår att propositionen ska avstyrkas med motiveringen att man ser svårigheter i hur detta ska 

kontrolleras det behöver arbetas igenom bättre. Peggy D H svarar att man från SBF varit otydliga och att ”fri entré” 

kan ses som en beskattningspliktig förmån. Fri entré ska ses som en möjlighet till fortbildning. Magnus Månsson 

menar att man behöver se över hur man hanterar A-licens som förnyas var tredje år. Kjell Åke Hellkvist, Dalby MK, 

påpekar att det står ”publikplats” och ifrågasätter hur man ska kunna utbilda sig om man inte har tillträde till depå, 

besiktning mm. Claes G E berättar hur man går tillväga för att klassa ner en licens, vilket händer ytterst sällan. Tobias 

Nordlund, Hästveda Folkraceklubb, undrar hur man ska kunna kontrollera i entrén om en licens är giltig för fritt 

inträde, Peggy menar att man måste se över hur det kan lösas. Janne Rydh anser att man behöver se över hur A-

licens hanteras, ska kanske inte vara livslångt om man inte arbetat på många år. Peter Norrman, SGA Racing, menar 

att fortbildning kan ske på många sätt t.ex. arbete i utskott. Fortbildning ska ge fortsatt A-licens. Kai K, Trelleborgs MK, 

ser svårigheter i att kontrollera fortbildning och aktivitet som funktionär eftersom alla funktionärer inte registreras i 

LoTs. Peggy: Förslaget går ut på att man måste haft uppdrag på minst B-licensnivå för att få ut sin A-licens. 

Årsmötet beslutar att avslå propositionen. 

f) Proposition-Förbundsstyrelse-Stadgeändringar 6. 

Kai Koivuranta ifrågasätter varför man ska tidsbegränsa legitimationen. Peggy D H svarar att det är av skattepliktiga 

skäl. Claes G E anser att detta är en form av medlemsvård. 

Årsmötet beslutar att tillstyrka propositionen. 

g) Proposition-Förbundsstyrelse-Stadgeändringar 7. 

Styrelsen föreslår att avstyrka denna proposition till fördel för Motion 5. 

Peggy D H vill förtydliga att detta förslag inte kommit från valberedningen men att valberedningen signalerat att det 

är svårt att få folk till de olika posterna. Hans J menar att det är många som har samma problem. 

Årsmötet beslutar att avstyrka propositionen. 
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h) Motion-Västra BF-Återuppta begreppet Fair Race. 

Årsmötet beslutar att tillstyrka motionen. 

i) Motion-Västra BF-Förbundsmöte vartannat år. 

Styrelsen föreslår att motionen avstyrks då man anseratt man måste säkerställa att ekonomin är i ordning och rösta 

om ansvarsfrihet. 

Årsmötet beslutar att avstyrka motionen. 

j) Motion Södermanland/Västmanlands BF- Regionsamarbete. 

Styrelsen föreslår att motionen avstyrks då man tror att detta kan innebära en sammanslagning till fyra regioner. Kai K 

påminner om att samma fråga var uppe för 4-5 år sedan och då valde man att tillstyrka. Magnus M menar att 

samarbetet inte fungerat när man försökte anordna regionmästerskap i rally istället för DM. Vi vill behålla vårt 

distrikt. 

Årsmötet beslutar att avstyrka motionen. 

k) Motion-Göteborgs BF- Stadgeändring avseende Disciplinnämnden. 

Styrelsen föreslår att denna motion avstyrks med motiveringen att det räcker att det finns en jurist i nämnden. Maj-

Lis Svensson, SBF valberedning, svarar att det är svårt att få en jurist till ordförande då man som ordförande i 

disciplinnämnden inte samtidigt får ha civilt uppdrag på en större juristfirma. 

Årsmötet beslutar att avslå motionen. 

l) Motion-Upplands BF-Arvodering av Förbundsstyrelsen; ordf. och ledamöter. 

Styrelsen föreslår att tillstyrka motionen. Magnus M motiverar: det är svårt att rekrytera folk att arbeta ideellt. Man 

bör dock ha i åtanke att detta kan slå tillbaka till utskotten, det kan tänkas att de också vill ha betalt. Claes G E undrar 

om styrelseuppdrag ska värderas olika? Finns en risk att det blir ”Dom & Vi”.  

Årsmötet beslutar att tillstyrka motionen. 

 

§ 11 Fastställande av   

a) Arbetsplan för innevarande arbetsår 

Årtalet på Rallys arbetsplan ändras från 2023 till 2024. 

Janne Rydh ställer sig frågande över att karting inte inkommit med någon information inför årsmötet och vad 

styrelsen gör åt detta. Magnus Månsson svarar att det är något den nya styrelsen får handlägga. 

Arbetsplanen godkändes. 

b) Budget för innevarande räkenskapsår 

Budgeten fastställdes och godkändes. 

c) Föreningsmedlemsavgift till Södra BF 

Styrelsens förslag om samma avgift för 2025. 1700 kr/röst, minsta avgift 1700 kr och max 13000 kr. Årsmötet 

godkände förslaget. 

 

§ 12 Val av ordförande för Södra BF för en tid av ett år  

Valberedningen föreslog omval av Magnus Månsson, Karlskrona. Årsmötet beslöt enhälligt i enlighet med 

valberedningens förslag. 
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§ 13 Val av   

a) tre övriga styrelseledamöter för en tid av två år 

Valberedningen föreslog omval av Liselott Schönström. Årsmötet beslöt att välja enligt valberedningens förslag.  

Valberedningen föreslog omval av Jenny Pålsson. Årsmötet beslöt att välja enligt valberedningens förslag.  

Valberedningen föreslog nyval av Lena Lönn. Årsmötet beslöt att välja enligt valberedningens förslag. 

b) fyllnadsval av en ledamot för en tid av ett år 

Valberedningen föreslog nyval av Elias Tropé. Årsmötet beslöt att välja enligt valberedningens förslag. 

 

§ 14 Val av en revisor samt revisor-suppleant för ett år  

Valberedningen föreslog nyval av Madeleine Åberg, som ordinarie revisor och omval av Iréne Eriksdotter som revisor-

suppleant, vilket årsmötet beslutade att välja. 

 

§ 15 Valberedningen  

a) Val av ledamot i valberedningen för en tid av tre år.  

Mötet lämnade förslag på omval av Eva Pålsson, vilket årsmötet beslutade att välja. 

b) Val av ordförande i valberedningen för en tid av ett år 

Mötet lämnade förslag på omval av Ulrika Rydh Ladubo, vilket årsmötet beslutade att välja.  

 

§ 16 Beslut om val av fyra ombud till SBF:s årsmöte jämte erforderligt antal suppleanter  

Valberedningen föreslog Claes G Elofsson, Magnus Månsson, Patrik Persson och Matilda Adolfsson som ordinarie 

samt Liselott Schönström och Jenny Pålsson som suppleanter. Årsmötet beslöt att välja enligt valberedningens 

förslag. 

 

§17 Beslut om val av tre ombud till DF:s årsmöte jämte erforderligt antal suppleanter Valberedningen föreslog:  

Claes-Göran Elofsson för Skåne,  

Magnus Månsson för Blekinge,  

Lars-Gunnar Olsson för Halland. 

Årsmötet beslöt i enlighet med valberedningens förslag. 

 

§ 18 Meddelande av tid och plats för SBF:s förbundsårsmöte  

Kommande förbundsårsmöte kommer att äga rum 13-14/4 -24 på Scandic Star i Sollentuna.  

Fastställande av tid och plats för nästa distriktsårsmöte  

Kommande distriktsårsmöte kommer att äga rum lördagen den 22/2 -25. Plats meddelas senare. 
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§ 19 Årsmötets avslutande  

Mötesordföranden Hans Järvestam tackade och avslutade mötet.  

 

Minnesanteckningar: 

Efter årsmötet delade Claes G Elofsson ut Lennart Nilssons Hederspris till Janne Rydh. 

 

Magnus Månson avtackade: 

Mats Olsson, som varit distriktstekniker folkrace 

Tony Persson, webbmaster för Södras hemsida 

Lars Mårtensson, utbildningsansvarig för rally 

Patrik Persson, ledamot/v ordförande Södra Bilsportförbundets styrelse 

Tomas Olsson, ledamot Södra Bilsportförbundets styrelse, kommer att avtackas vid ett senare tillfälle. 

 

Jenny Pålsson och Lotta Schönström tackades för deras stora engagemang för Bilsportskonferens Syd. 

 

 

 

………………………………………….   ……………………………………… 

Hans Järvestam   Emma Rudnert 

Mötesordförande   Mötessekreterare 

   

 

Justeras: 

  

 

…………………………………………   ……………………………………… 

Lars Servin, SMK Hörby   Nathalie Pettersson, Osby MK  

Protokolljusterare   Protokolljusterare 

      

 

 

 N
P,

 L
S,

 H
AJ

, E
M

SR
 —

 P
ow

er
ed

 b
y 

Te
llu

sT
al

k




[
  {
    "personal_id": "f81bb158838cd9aae3d9b20fb523d2a2043fe67a88201b755f96d4179787ebcf",
    "sign_ip": "213.113.69.241",
    "full_name": "Emma Marie Susanne Rudnert",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "213.113.69.241",
      "orderRef": "538d4634-9f2c-409d-8dd1-e5bed2da528f",
      "status": "complete"
    },
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "bfa9ad5457d3081d998886571be8d757e08dacc5a3603b25e3c52f2dc8c8ed79",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 187496
      }
    ],
    "sign_time": "2024-03-07T12:58:58.442Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: Årsmötesprotokoll Södra BF 2024.pdf\nStorlek: 187496 byte\nHashvärde SHA256: bfa9ad5457d3081d998886571be8d757e08dacc5a3603b25e3c52f2dc8c8ed79",
    "id_service": "bankid_v5-mask_id"
  },
  {
    "personal_id": "1a44b607993ce374e7ccaf5308a03ae34e08aa21b2a0857327cbe0502a9ce3f4",
    "sign_ip": "217.210.170.140",
    "full_name": "Hans Anders Järvestam",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "217.210.170.140",
      "orderRef": "b6fa53d5-5036-4739-b586-6c2df8a2288e",
      "status": "complete"
    },
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "bfa9ad5457d3081d998886571be8d757e08dacc5a3603b25e3c52f2dc8c8ed79",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 187496
      }
    ],
    "sign_time": "2024-03-07T14:05:01.428Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: Årsmötesprotokoll Södra BF 2024.pdf\nStorlek: 187496 byte\nHashvärde SHA256: bfa9ad5457d3081d998886571be8d757e08dacc5a3603b25e3c52f2dc8c8ed79",
    "id_service": "bankid_v5-mask_id"
  },
  {
    "personal_id": "4743af2a33612639e4d064212f15cfa5563548f79b804366d998a02cf3cd69dc",
    "sign_ip": "85.30.130.59",
    "full_name": "LARS SERVIN",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "85.30.130.59",
      "orderRef": "79785c9e-aa9d-4020-90c1-94f8698cac5f",
      "status": "complete"
    },
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "bfa9ad5457d3081d998886571be8d757e08dacc5a3603b25e3c52f2dc8c8ed79",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 187496
      }
    ],
    "sign_time": "2024-03-08T10:21:01.637Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: Årsmötesprotokoll Södra BF 2024.pdf\nStorlek: 187496 byte\nHashvärde SHA256: bfa9ad5457d3081d998886571be8d757e08dacc5a3603b25e3c52f2dc8c8ed79",
    "id_service": "bankid_v5-mask_id"
  },
  {
    "personal_id": "08260a8c9b64055a8855b3850a251a904daf9ebe4bce463f24017961bc98c1d0",
    "sign_ip": "90.235.23.135",
    "full_name": "NATHALIE PETERSSON",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "90.235.23.135",
      "orderRef": "fe2abd20-cf46-401f-a941-9520b75a0c7f",
      "status": "complete"
    },
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "bfa9ad5457d3081d998886571be8d757e08dacc5a3603b25e3c52f2dc8c8ed79",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 187496
      }
    ],
    "sign_time": "2024-03-11T11:27:48.907Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: Årsmötesprotokoll Södra BF 2024.pdf\nStorlek: 187496 byte\nHashvärde SHA256: bfa9ad5457d3081d998886571be8d757e08dacc5a3603b25e3c52f2dc8c8ed79",
    "id_service": "bankid_v5-mask_id"
  }
]




 


 


 


Årsmötesprotokoll 
 


Protokoll fört vid Södra Bilsportförbundets årsmöte för 2023. 


Svedala Trade Center, den 24 februari 2024 kl. 13.00 


Närvarande 


Ombud från distriktets klubbar, Södra Bilsportförbundets styrelse, valberedningen samt övriga gäster. 


 


Parentation  


Carl-Erik Torphage, KS Klippans hedersordförande  


Esko Myllynen, Eldsjäl i KS Klippan 


Mikael Bercic, SMK Hörby 


Bengt Buhre, Tomelilla Motorklubb 


Carl Piper, Tomelilla Motorklubb 


 


Peggy Dicksdotter Hermansson, Svenska Bilsportsförbundet, visade en film om ”Folksporten som skapar 


världsmästare” och informerade om förbundets arbete inom politik, värdegrund, utbildningsplattformen, strategi 


2030 och Folkrace-appen. 


 


Årsmötets öppnande 


Ordförande i Södra Bilsportsförbundet, Magnus Månsson hälsade alla välkomna till årsmötet. 


§1 Upprop och fullmaktsgranskning samt fastställande av röstlängd 


Sekreterare Lotta Schönström gjorde upprop av klubbarna och anmälda ombud.  


Fullmakt från Dalby Motorklubb saknades, årsmötet beslutade att Kjell-Åke Hellquist får rösta för Dalby MK. 


15 klubbar med sammanlagt 43 röster var närvarande. 


Årsmötet fastställde röstlängden. 







 


§2 Fastställande av föredragningslista 


Årsmötet fastställde föredragningslistan för mötet. 


 


§ 3 Fråga om mötets behöriga utlysande 


Lotta Schönström föredrog kallelsen till årsmötet. Inbjudan sändes ut 15/1–24 till klubbar och förtroendevalda. 16/1-


24 skickades en uppdaterad inbjudan ut till klubbar och förtroendevalda.  16/1-24 fanns inbjudan på facebook och 


hemsidan. Påminnelse skickades 5/2-24 till klubbar och förtroendevalda. Årsmöteshandlingar utan ekonomisk 


redogörelse med följebrev skickades till klubbar, förtroendevalda, och ombud och publicerades på hemsidan och 


facebook 17/2-24.   Årsredovisningar med ekonomiska handlingar skickades till klubbar, förtroendevalda och ombud 


samt fanns tillgängliga på hemsidan och facebook 22/2-24. 


Årsmötet beslöt att årsmötet var behörigen utlyst. 


 


§ 4 Val av ordförande och vice ordförande till mötet 


Årsmötet beslöt att välja Hans Järvestam (kommunpolitiker i Svedala) som ordförande till mötet och Claes G Elofsson 


till vice mötesordförande. 


Hans presenterade sig och tackade för förtroendet att leda distriktets årsmöte. 


 


§ 5 Val av sekreterare för mötet  


Årsmötet beslöt att välja Emma Rudnert till sekreterare för mötet. 


 


§ 6 Val av två protokolljusterare och två rösträknare för mötet 


Årsmötet beslöt att välja Lars Servin, SMK Hörby och Nathalie Pettersson, Osby MK till protokolljusterare. 


Årsmötet beslöt att välja Ingemar Kristensson, Svedala MK och Michaela Pettersson, Osby MK till rösträknare. 


 


§ 7 Södra BF:s verksamhets- och förvaltningsberättelse för föregående verksamhetsår. 


Hans Järvestam föredrog verksamhetsberättelsen. 


Årsmötet ifrågasatte varför Bilsportskonferens Syd har blivit mycket dyrare. Magnus förtydligade att 


miljöutbildningen för klubbarna kostade 40000 kr ingår i den samlade fakturan från Bilsportkonferens Syd. 


Lennart Nielsen förklarade att avgifter för Bilsportkonferens Syd 2024 kommer in föregående år eftersom anmälan 


och betalning sker i december. Dessa avgifter har tidigare inte flyttats fram i ekonomin. 


 


§ 8 Revisorernas berättelse för samma tid 


Revisor Carina Nilsson läser upp revisionsberättelsen. 


 


§ 9 Fråga om ansvarsfrihet för Södra BF:s styrelse  


Årsmötet beslöt att bevilja Södra BF:s styrelse ansvarsfrihet för det gångna året. 







§ 10 Behandling av inkomna propositioner och motioner 


Hans Järvestam föredrog sju propositioner från förbundsstyrelsen angående stadgeändringar, två motioner från 


Västra BF, en motion från Södermanland/Västmanlands BF, en motion från Göteborgs BF samt en motion från 


Upplands BF. 


a) Proposition-Förbundsstyrelse-Stadgeändringar 1. 


Styrelsen föreslår årsmötet att tillstyrka propositionen. 


Kai Koivuranta begär ordet och föreslår att propositionen ska avstyrkas med motivering att SBF går in med pengar och 


därför vill man se ekonomiskt resultat innan förbundsmötet. Peggy Dicksdotter Hermanson svarar att RF jurist har 


granskat detta. Claes G Elofsson menar att RF har rekommenderat att stadgarna ska förnyas. 


Årsmötet beslutar att tillstyrka propositionen. 


b) Proposition-Förbundsstyrelse-Stadgeändringar 2. 


Styrelsen föreslår årsmötet att avstyrka propositionen med motivationen att styrelsen anser att man varje år måste 


säkerställa att ekonomin är i god ordning och att man kan rösta om ansvarsfrihet. 


Årsmötet beslutar att avstyrka propositionen. 


c) Proposition-Förbundsstyrelse-Stadgeändringar 3. 


Årsmötet beslutar att avstyrka propositionen. 


d) Proposition-Förbundsstyrelse-Stadgeändringar 4. 


Årsmötet beslutar att tillstyrka propositionen. 


e) Proposition-Förbundsstyrelse-Stadgeändringar 5. 


Styrelsen föreslår att propositionen ska avstyrkas med motiveringen att man ser svårigheter i hur detta ska 


kontrolleras det behöver arbetas igenom bättre. Peggy D H svarar att man från SBF varit otydliga och att ”fri entré” 


kan ses som en beskattningspliktig förmån. Fri entré ska ses som en möjlighet till fortbildning. Magnus Månsson 


menar att man behöver se över hur man hanterar A-licens som förnyas var tredje år. Kjell Åke Hellkvist, Dalby MK, 


påpekar att det står ”publikplats” och ifrågasätter hur man ska kunna utbilda sig om man inte har tillträde till depå, 


besiktning mm. Claes G E berättar hur man går tillväga för att klassa ner en licens, vilket händer ytterst sällan. Tobias 


Nordlund, Hästveda Folkraceklubb, undrar hur man ska kunna kontrollera i entrén om en licens är giltig för fritt 


inträde, Peggy menar att man måste se över hur det kan lösas. Janne Rydh anser att man behöver se över hur A-


licens hanteras, ska kanske inte vara livslångt om man inte arbetat på många år. Peter Norrman, SGA Racing, menar 


att fortbildning kan ske på många sätt t.ex. arbete i utskott. Fortbildning ska ge fortsatt A-licens. Kai K, Trelleborgs MK, 


ser svårigheter i att kontrollera fortbildning och aktivitet som funktionär eftersom alla funktionärer inte registreras i 


LoTs. Peggy: Förslaget går ut på att man måste haft uppdrag på minst B-licensnivå för att få ut sin A-licens. 


Årsmötet beslutar att avslå propositionen. 


f) Proposition-Förbundsstyrelse-Stadgeändringar 6. 


Kai Koivuranta ifrågasätter varför man ska tidsbegränsa legitimationen. Peggy D H svarar att det är av skattepliktiga 


skäl. Claes G E anser att detta är en form av medlemsvård. 


Årsmötet beslutar att tillstyrka propositionen. 


g) Proposition-Förbundsstyrelse-Stadgeändringar 7. 


Styrelsen föreslår att avstyrka denna proposition till fördel för Motion 5. 


Peggy D H vill förtydliga att detta förslag inte kommit från valberedningen men att valberedningen signalerat att det 


är svårt att få folk till de olika posterna. Hans J menar att det är många som har samma problem. 


Årsmötet beslutar att avstyrka propositionen. 







h) Motion-Västra BF-Återuppta begreppet Fair Race. 


Årsmötet beslutar att tillstyrka motionen. 


i) Motion-Västra BF-Förbundsmöte vartannat år. 


Styrelsen föreslår att motionen avstyrks då man anseratt man måste säkerställa att ekonomin är i ordning och rösta 


om ansvarsfrihet. 


Årsmötet beslutar att avstyrka motionen. 


j) Motion Södermanland/Västmanlands BF- Regionsamarbete. 


Styrelsen föreslår att motionen avstyrks då man tror att detta kan innebära en sammanslagning till fyra regioner. Kai K 


påminner om att samma fråga var uppe för 4-5 år sedan och då valde man att tillstyrka. Magnus M menar att 


samarbetet inte fungerat när man försökte anordna regionmästerskap i rally istället för DM. Vi vill behålla vårt 


distrikt. 


Årsmötet beslutar att avstyrka motionen. 


k) Motion-Göteborgs BF- Stadgeändring avseende Disciplinnämnden. 


Styrelsen föreslår att denna motion avstyrks med motiveringen att det räcker att det finns en jurist i nämnden. Maj-


Lis Svensson, SBF valberedning, svarar att det är svårt att få en jurist till ordförande då man som ordförande i 


disciplinnämnden inte samtidigt får ha civilt uppdrag på en större juristfirma. 


Årsmötet beslutar att avslå motionen. 


l) Motion-Upplands BF-Arvodering av Förbundsstyrelsen; ordf. och ledamöter. 


Styrelsen föreslår att tillstyrka motionen. Magnus M motiverar: det är svårt att rekrytera folk att arbeta ideellt. Man 


bör dock ha i åtanke att detta kan slå tillbaka till utskotten, det kan tänkas att de också vill ha betalt. Claes G E undrar 


om styrelseuppdrag ska värderas olika? Finns en risk att det blir ”Dom & Vi”.  


Årsmötet beslutar att tillstyrka motionen. 


 


§ 11 Fastställande av   


a) Arbetsplan för innevarande arbetsår 


Årtalet på Rallys arbetsplan ändras från 2023 till 2024. 


Janne Rydh ställer sig frågande över att karting inte inkommit med någon information inför årsmötet och vad 


styrelsen gör åt detta. Magnus Månsson svarar att det är något den nya styrelsen får handlägga. 


Arbetsplanen godkändes. 


b) Budget för innevarande räkenskapsår 


Budgeten fastställdes och godkändes. 


c) Föreningsmedlemsavgift till Södra BF 


Styrelsens förslag om samma avgift för 2025. 1700 kr/röst, minsta avgift 1700 kr och max 13000 kr. Årsmötet 


godkände förslaget. 


 


§ 12 Val av ordförande för Södra BF för en tid av ett år  


Valberedningen föreslog omval av Magnus Månsson, Karlskrona. Årsmötet beslöt enhälligt i enlighet med 


valberedningens förslag. 







 


§ 13 Val av   


a) tre övriga styrelseledamöter för en tid av två år 


Valberedningen föreslog omval av Liselott Schönström. Årsmötet beslöt att välja enligt valberedningens förslag.  


Valberedningen föreslog omval av Jenny Pålsson. Årsmötet beslöt att välja enligt valberedningens förslag.  


Valberedningen föreslog nyval av Lena Lönn. Årsmötet beslöt att välja enligt valberedningens förslag. 


b) fyllnadsval av en ledamot för en tid av ett år 


Valberedningen föreslog nyval av Elias Tropé. Årsmötet beslöt att välja enligt valberedningens förslag. 


 


§ 14 Val av en revisor samt revisor-suppleant för ett år  


Valberedningen föreslog nyval av Madeleine Åberg, som ordinarie revisor och omval av Iréne Eriksdotter som revisor-


suppleant, vilket årsmötet beslutade att välja. 


 


§ 15 Valberedningen  


a) Val av ledamot i valberedningen för en tid av tre år.  


Mötet lämnade förslag på omval av Eva Pålsson, vilket årsmötet beslutade att välja. 


b) Val av ordförande i valberedningen för en tid av ett år 


Mötet lämnade förslag på omval av Ulrika Rydh Ladubo, vilket årsmötet beslutade att välja.  


 


§ 16 Beslut om val av fyra ombud till SBF:s årsmöte jämte erforderligt antal suppleanter  


Valberedningen föreslog Claes G Elofsson, Magnus Månsson, Patrik Persson och Matilda Adolfsson som ordinarie 


samt Liselott Schönström och Jenny Pålsson som suppleanter. Årsmötet beslöt att välja enligt valberedningens 


förslag. 


 


§17 Beslut om val av tre ombud till DF:s årsmöte jämte erforderligt antal suppleanter Valberedningen föreslog:  


Claes-Göran Elofsson för Skåne,  


Magnus Månsson för Blekinge,  


Lars-Gunnar Olsson för Halland. 


Årsmötet beslöt i enlighet med valberedningens förslag. 


 


§ 18 Meddelande av tid och plats för SBF:s förbundsårsmöte  


Kommande förbundsårsmöte kommer att äga rum 13-14/4 -24 på Scandic Star i Sollentuna.  


Fastställande av tid och plats för nästa distriktsårsmöte  


Kommande distriktsårsmöte kommer att äga rum lördagen den 22/2 -25. Plats meddelas senare. 


 







§ 19 Årsmötets avslutande  


Mötesordföranden Hans Järvestam tackade och avslutade mötet.  


 


Minnesanteckningar: 


Efter årsmötet delade Claes G Elofsson ut Lennart Nilssons Hederspris till Janne Rydh. 


 


Magnus Månson avtackade: 


Mats Olsson, som varit distriktstekniker folkrace 


Tony Persson, webbmaster för Södras hemsida 


Lars Mårtensson, utbildningsansvarig för rally 


Patrik Persson, ledamot/v ordförande Södra Bilsportförbundets styrelse 


Tomas Olsson, ledamot Södra Bilsportförbundets styrelse, kommer att avtackas vid ett senare tillfälle. 


 


Jenny Pålsson och Lotta Schönström tackades för deras stora engagemang för Bilsportskonferens Syd. 


 


 


 


………………………………………….   ……………………………………… 


Hans Järvestam   Emma Rudnert 


Mötesordförande   Mötessekreterare 


   


 


Justeras: 


  


 


…………………………………………   ……………………………………… 


Lars Servin, SMK Hörby   Nathalie Pettersson, Osby MK  


Protokolljusterare   Protokolljusterare 
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